
Lloret preveu obrir el tram del cam� de ronda f ins a Fenals

abans del 2019

L'Ajuntament diu que segueix dialogant amb els propietaris de Can

Juncadella per trobar una soluci� al conf licte existent

L'equip de govern de Lloret de Mar (PSC, CiU i ERC) vol tenir ober t el tram del cam� de ronda que va f ins a Fenals,

abans que acabi aquesta legislatura. Aix� ho va avan�ar el regidor de promoci� econ�mica, Jordi Orobitg (ERC)

durant la presentaci� del Pla d'Accions de Lloret Turisme 2017que es va fer dilluns passat a la casa indiana de Can

Font. Segons va explicar Orobitg, estava previst que aquesta ober tura es pogu�s fer abans. ÇSe'ns exigeix una

actualitzaci� de l'avaluaci� ambiental del projecte i aix� ens ho retardar� totÈ va precisar el regidor lloretenc qui

va subratllar que a m�s, s'han d'expropiar terrenys de dues f inques privades per on passa aquest tram del cam�,

un proc�s que suposar� indemnitzacions per una quantitat inferior als 100.000 euros. ÇLa nostra prioritat �s el

cam� de Lloret a Fenals perqu� creiem que �s el que tindr� m�s acceptaci� per par t dels visitantsÈ va valorar

l'alcalde, Jaume Dulsat (CiU).

D'altra banda, Orobitg tamb� va avan�ar que en breu, es licitar� la redacci� del projecte del tram de Cala gran

que va f ins a Canyelles i del que ja disposen d'un avantprojecte. ÇCreiem que ser� una despesa gran. De fet

l'avantprojecte ja xifra el cost de les obres en uns 3 milions d'eurosÈ va dir l'edil de promoci� econ�mica, qui va

destacar que l'objectiu �s tenir a punt el projecte a f inals de legislatura.

Respecte al tram del cam� de ronda que passa per Can Juncadella, una f inca privada vinculada al cercle familiar

del president de la rep�blica del Kazakhstan, Orobitg va explicar que tot i quela por ta est� ober ta, els propietaris

Çintenten desanimarÈ a les persones que hi arriben. ÇEstem avaluant quina �s la millor soluci� a adoptar, perqu�

tenim molta informaci� que convida als visitants a entrar-hi i despr�s resulta que no et deixen avan�arÈ va

subratllar l'edil qui va afegir que la soluci� al conf licte Çpassa per dialogarÈ per� que si no �s possible, es far�

valdre la resoluci� judicial que va obligar a la propietat -la mercantil Flinder Data SA- a reobrir la por ta que

tancava l'acc�s al cam� des del 2009.

Sobre la futura ober tura completa d'aquest tram del cam� de ronda que va f ins a cala Morisca, Orobitg va

avan�ar que Çt�cnicament no es pot obrir perqu� no compleixÈ les condicions de seguretat. ÇEstem valorant si

fer una tasca unilateral per redissenyar el tra�at del cam� i trobar els fons per executar-lo o seguir dialogant amb

la propietat per trobar una soluci�, per� sempre amb la por ta ober taÈ, va afegir el regidor.
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